



Deutsche Premiere

Deutschland 2011, 24 Min., 35 mm, port. OF, dt. Ut

POETS OF THE PEOPLE
DIE VOLKSPÖETEN

Der Dokumentarfilm begleitet brasilianische Wanderpoeten auf ihrer Reise durch den Sertão, das brasilianische Hinterland, eine der ärmsten Gegenden der Welt. Im Gepäck Poesie und Lieder, die von Liebe, Politik, Mördern und Wundern berichten und für viele der Bewohner die einzige und sehr willkommene Unterhaltung in ihrem tristen Alltag sind.

The documentary film accompanies Brazilian travelling poets on their voyage through the Sertão, the Brazilian backcountry, one of the world's poorest regions. Equipped with poetry and songs of love, politics, murder and miracles, these poets provide rare and welcome entertainment for the inhabitants in their dismal everyday lives.

Dirk Manthey, 1960 in Madrid geboren, studierte Ethnologie und Romanistik und arbeitete als Fotoassistent. Seit 1996 ist er als Filmmacher und Produzent in Hamburg tätig. Zuletzt war er zusammen mit Rosa Baches mit „Schmuck der Straße“ (NFL 2010) in Lübeck vertreten.

Dirk Manthey, born in 1960 in Madrid, studied ethnology and romance studies and worked as an assistant photographer. Since 1996 he has been working as a filmmaker and producer in Hamburg. He was last represented in Lübeck with Rosa Baches with "Jewels of the Street" (NFL 2010).

R: Dirk Manthey B: Dirk Manthey K: Hajo Schomerus P: Dirk Manthey
/ dirk manthey film F: dirk manthey film

Fr 2.11.
13:45h
CS7

MUSIK IST UNSERE LEIDENSCHAFT!

... home entertainment
in seiner schönsten Form.



 **JessenLenz**

Wahmstraße 36 · 23552 Lübeck
Tel.: 0451 / 799 800 · www.jessenlenz.de